
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 16. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 270
I 2010 lukkede man flere afdelinger af PET i provinsen. Vil ministeren redegø-
re for, hvad der dengang førte til, at man valgte at bevare PETs afdeling i Aar-
hus? Og vil ministeren oplyse, hvilke ændringer i trusselsbilledet, der nu kan
retfærdiggøre at nedlægge afdelingen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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